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Zápis ze schůze představenstva ze dne 19.11.2019 od 20:00 
 
Termín: pondělí 19.11.2019, od 20:00 hodin 
Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee 

Prezenční listina: 
• Lukáš Novotný – Předseda (HP) 

• Michaela Javanská – Místopředsedkyně, Správkyně bloku C (HP) 

• Jan Picka – Správce bloku B (HP) 

• Michal Chamra – Správce bloku F (HP) 

• Jan Vlk – Zástupce správce bloku E (HP) 

• Mário Alexy – Správce bloku D (HP) 

• Michaela Reicheltová – Správkyně projektů (HP) 

• Jozef Šebák – Host 

• Matěj Bohůněk – Zástupce správce Pod-O-Gym 

• SGkar Zich – Správce Pod-O-Gym (HP) 

• Karel Čtvrtečka – Zástupce správce sítě (HP) 

• Jozef Beneš – Správce systémů (HP) 

• Tomáš Vybíral – Host 

• Richard Molnár – Správce bloku A (HP) 

Začátek schůze 
Místopředseda zahajuje schůzi ve 20:05. 
 

1. bod – Kolečko 
Blok F 

- potřebuje nálepku na dveře 

- chtěl by zavést bazar, na konci roku by se lidé mohli zbavit nepotřebých věcí 

o nebo na začátku, místo dávání do kufrárny a místo používání Facebooku 

o promyslí a dá vědět 

Blok E 
- proběhla poznávačka, všechno v pohodě 

- chce samolepku na dveře 

Blok D 
- plánuje se poznávačka 

Pod-O-Gym 
- mají přečalouněné lavičky 

- řeší benchpress 

Blok C 
- proběhly včera inventury 

o nic závažného 

Předseda 
- byl na parlamentu 
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o dává dohromady znovu výroční zprávu 

▪ na dalším parlamentu (11.12.2019) by to chtěl nechat schválit 

▪ doporučuje rovnou začít dělat další       

o řešili se nové formuláře na registrace 

20:15 příchod Jozef Beneš 
▪ staré by se měli očíslovat a odevzdat do konce roku na Strahov 

▪ je tam změna ohledně kamerových systémů 

▪ není potřeba přeregistrovat členy 

o řešilo se vybavený posilovny s Masařkou 

Systémy 
- přebírá funkci od Yunuse 

Sítě 
- řeší se 5. patro WiFi na Ačku 

- řeší se změna páteřní sítě na 10Gbit/s – pořád ve stavu návrhu 

2. bod – Rozpočet na Podolský benchpress 
- SG si připravil prezentaci o rozpočtu z loňského roku a o návrhu na rozpočet pro tento 

ročník 

o řeší s předsedou minulý rozpočet 

- prezentuje návrh rozpočtu na tento rok 

o má přihlášených 29 závodníků (ke dnešnímu dni) 

o rozhodčí bude stejný jako minule 

o p. Kužel (čestný host) si řekl jako honorář jen proplacení cesty 

o tento rok mají FSP (10 000 Kč) 

▪ za FSP zaplatí rozhodčího, část plakátů a drobnosti 

▪ od Menzy (10 000 Kč) zaplatí večeře a ceny (proteiny, …) 

o od klubu chce cca 20K 

▪ zaplatí zdravotníka (500 Kč), dárek pro hosta (2000 Kč), cestovné hosta 

(cca 1000 Kč), ručníky(8000 Kč – 50 ks), další ceny (5000 Kč) a ostatní + 

rezerva (3500 Kč) 

• ostatní = magnesium, obálky, … 

o má další sponzory (Drwitt, Big Shock, Algida) 

o M. Reicheltové se nezdá cena kolem 500Kč na jednoho výherce 

▪ Nemyslí si, že je potřeba dávat ceny za účast, pokud se neplatí vstupné 

▪ SG obhajuje, že klub zaplatí méně než minulý rok 

o Předseda se ptá 

▪ Když sehnali sponzory, proč mají větší rozpočet než minulý rok 

▪ SG argumentuje že je to jen cca 500 Kč 

o SG chce tu akci zvětšit a nalákat i lidi z jiných univerzit/měst 

o Jozef Šebák se ptá, jestli kontaktovali UTVS ČVUT 

▪ SG si myslí, že je to dobrý nápad 

▪ Tento rok to neudělal 

o SG si myslí, že poměr přihlášených bydlících a externistů je tak 50 na 50, možná 

víc externistů 
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o říká, že tuto akci necílí úplně na externisty a rozhodně nechce nalákat víc 

externistů do Gymu 

20:42 příchod Tomáš Vybíral 
20:43 příchod Richard Molnár 
 
Předseda navrhuje usnesení: 
Usnesení č. 1 
Předseda kolejního klubu Pod-O-Lee navrhuje čerpání rozpočtu ve výši 15000 Kč na akci 
Podolský benchpress. 
(∑: 11; +: 9; -: 0; ±: 2; Usnesení bylo přijato) 

3. bod – Změny do budoucna 
- rozpočet od 1.1. do 31.12 (1x do roka) 

o každý člen představenstva si připraví plán, ideálně nějaké položky, ne jen úplně 

obecně 

▪ je potřeba si udělat představu o čerpání 

o příští rozpočet by rád zaměřil na Karťák, sudovnu a DDR 

▪ DDR 

• nikdo ji nepoužívá, mohla by to být dobrá místnost (promítání filmů – 

Filmový Klub, …) 

▪ sudovna 

• aktivně se řeší  

• byli tam s p. Makulovou 

• chtěli by to udělat jako klubovnu, odhlučnit, zušlechtit hlavní 

místnost, zadní místnost by měla být zamykatelná 

• chtějí udělat pořádné větrání, ať se nemusí otevírat okna 

• mělo by to být částečně financováno SUZem, klubem a 4 Kč fondem 

o SG se ptá 

▪ jak to bude fungovat se změnou správců v průběhu rozpočtu 

▪ předseda říká, že se rozpočet může přeschválit, takže by to neměl být 

problém 

o do doby, než bude nový rozpočet, se může nějaké čerpání schválit na schůzi 

představenstva, která ještě bude 

o nový rozpočet by se řešil listopad/prosinec 

- zSN chce od každého člověka, co má na starost místnost, počet kamer, které by tam 

měly být 

o každá kamera vychází na cca 3000 Kč 

o servery už máme 

- Předseda by rád přesunul emaily na Gmail 

o pomohl by nám Pavel Valach 

o rád by našel člověka, který by se o to mohl starat 

o zSN říká, že Lukáš Kasič vytvořil nové řešení, je to potřeba ještě projednat 

o Předseda prosí Karla (zSN) aby se spojil s Pavlem a projednali to spolu 

- M. Reicheltová odstoupuje z funkce Správce projektů 
o chce to předat někomu mladšímu, ale nemá konkrétního kandidáta 
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o bude pomáhat novému uchazeči 

- SBA chce zorganizovat školení televizorů 
o dohodneme se online přes Doodle, zástupci bloků potom napíšou svým 

televizorům 

- Správci bloků mají napsat SS, kdo je aktuálně ve funkci, aby mohl pročistit 
konference atd. 

- Jan Picka odstupuje z funkce SBB 
o v zápětí ho SS navrhuje jako Zástupce správce systémů 

 
Předseda jmenuje Jana Picku (ID) Zástupcem správce systémů. 
Předseda vyhlašuje volby na Správce bloku B a Správce projektů. 
 
Předseda klubu navrhuje usnesení: 
Usnesení č. 2 
Představenstvo klubu Pod-O-Lee jmenuje náseledující členy volební komise: 

- Jan Picka (7108) (předseda volební komise) 
- Jozef Beneš (4935) 
- Michal Chamra (5516) 

 
(∑: 9; +: 7; -: 0; ±: 2; Usnesení bylo přijato) 

Ukončení schůze 
 
Předseda ukončuje schůzi ve 21:33. 
 
 
Zapsal Jan Picka, dne 19.11.2019. 


